
Forslag til generalforsamlingen i Korsør Sejlklub, 27.april 2022 

Korsør Sejlklub er en aktiv og attraktiv lokal sejlklub, hvor vi kan tilbyde nuværende og nye medlemmer, 
uanset alder, gode muligheder for at komme på vandet, mærke vinden og vandet og være en del af solidt 
fællesskab omkring vandet – og det skal vi holde fast i og udvikle 

Klubben har fine tilbud til de yngste i optimistjoller, til de lidt større i fevajoller og sejlerskolen har pt. 3 
gode sejlbåde. Tidligere har klubben også haft et par H-både, som klubbens medlemmer har kunnet låne.  

At være aktiv sejler i Korsør Sejlklub fordrer at man enten selv har båd, eller kan komme med på en privat 
båd, når der sejles onsdagskap, Agersø Rundt, hyggesejladser eller en af de andre aktiviteter på Storebælt. 

Indenfor de seneste år er der kommet en ny bådtype på vandet, som giver mulighed for at både unge og 
gamle, erfarne og mindre erfarne sejlere kan komme på vandet og sejle i en let og hurtigt kapsejler.  J70, 
som den hedder, er en moderne sejlbåd til kapsejlads. Med J70’ere i klubben kan Korsør Sejlklub tilbyde at 
medlemmerne kan komme på vandet i attraktive klubbåde. 

Med 2-3 J70’ere i klubben får vi grundlaget for at etablere en afdeling for medlemmer af sejlklubben, som 
f.eks. vil deltage i Sejlsportligaens stævner, eller bare har lyst til at give den gas på Bæltet. 

J70 er en stor investering og der skal søges fondsfinansiering, sponsorer mv. for at få investering og 
driftsøkonomi i projektet.  

Projektet og den overordnede økonomi bliver præsenteret på generalforsamlingen. 

Vi foreslår at generalforsamlingen godkender at arbejdet med fondsansøgninger, etablering af en ny 
afdeling (med særskilt betaling udover kontingent og eget driftsbudget), sponsorater mv. sættes i gang, så 
vi forhåbentlig til sæsonstart 2024 har mindst 2 J70 både i Korsør Sejlklub 

Kasper Jørgensen og Kirsten V. Jensen 


